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Schriftelijke vragen (artikel 33 RvO) 
 
Datum vraag: 5 februari 2024 
 
 
Datum antwoord:  28 februari 2024 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Onderwerp: Verkeersonveilige situatie op de kruising Verbindingsweg met de Driesweg en de Kievit 
(plan Oosterweijden) nabij het Sportcomplex Maurik Oost  
 
 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te 
beantwoorden:  
 

1. Herinnert het college zich dat de fractie van Gemeentebelangen wees op de verkeersonveilige 
situatie op de kruising Verbindingsweg met de Driesweg en de Kievit (plan Oosterweijden) 
nabij het Sportcomplex Maurik Oost en erop aandrong om zo snel mogelijk deze kruising 
verkeersveiliger te maken? Zo ja, waarom heeft nog geen terugkoppeling plaatsgevonden 
over de huidige stand van zaken?  

 
Het adviesbureau heeft de opdracht gekregen om één van de drie varianten uit te werken naar 
een definitief ontwerp voor uitvoering. Het bureau komt binnenkort met een definitief ontwerp 
waarbij een kostenraming zit en een planning gemaakt kan worden.  
De verwachting is dat we in de zomer kunnen beginnen met de werkzaamheden om de 
kruising te verbeteren en de ontbrekende fietsverbinding te realisatie. Dit hangt echter wel af 
van de beschikbaarheid van de aannemers.  

 
2. Is het college bereid om in afwachting van de definitieve maatregelen op de Verbindingsweg 

en de Kievit tijdelijke snelheid remmende maatregelen door te voeren die enerzijds zorgen dat 
er minder hard wordt gereden op deze wegen en anderzijds de basisschoolleerlingen veilig 
naar de Sporthal kunnen komen? Zo nee, waarom niet? 

 
De problematiek op de Kievit is bij ons bekend en we gaan ook hier maatregelen treffen.  
We hebben hier te maken met een bouwweg waardoor we beperkt worden in de 
mogelijkheden. Het zware bouwverkeer zal bij een normale drempel namelijk voor veel 
trillingen zorgen. Daarom willen we op twee locaties drempels toepassen waarbij het 
vrachtverkeer geen last van heeft en personenvoertuigen wel.  
We hebben de ontwikkelaar er op aangesproken dat de rijbaan beter schoon gehouden moet 
worden en dat men daar op de snelheid moet letten.  
Daarnaast zal er tegenover de Scholekster een tijdelijke brug worden geplaatst voor het fiets- 
en voetverkeer. Dit om een veilige school route te creëren.  
 

3. Wanneer precies wordt de daadwerkelijke uitvoering ter hand genomen en wordt daarbinnen, 
zoals het college in haar reactie op de eerder gestelde vragen heeft aangegeven, niet alleen 
een fietspad langs de verbindingsweg gerealiseerd maar ook:  
          a.    snelheid remmende maatregelen doorgevoerd op de Kievit en Verbindingsweg EN 
          b.    de oversteek van de verkeersonveilige kruising aangepakt? 
 
De verwachting is dat er na de zomervakantie gestart kan worden met de uitvoering van de 
maatregelen bij de kruising om deze voor alle weggebruikers veiliger te maken. Daarnaast zal 
gelijktijdig ook gestart worden met de realisatie van de ontbrekende fietsverbinding tussen de 
kruising en de Provincialeweg N320. 
Dit hangt echter wel af van de beschikbaarheid van de aannemers.  
De snelheid remmende maatregelen en de tijdelijke brug aan de Kievit worden binnen nu en 
een paar maanden gerealiseerd.  
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Toelichting: 

De fractie van Gemeentebelangen Buren heeft alarmerende berichten ontvangen van direct 
omwonenden en leerkrachten van de Brede School Maurik over 1) de (levens)gevaarlijke 
verkeerssituatie op de kruising van de Verbindingsweg met de Driesweg en de Kievit (plan 
Oosterweijden) nabij Het Sportpark Maurik Oost en 2) er veel te hard wordt gereden op de 
Verbindingsweg en de Kievit.   
 
De fractie van Gemeentebelangen Buren heeft meerdere malen aandacht gevraagd voor de 
gevaarlijke verkeerssituatie. De laatste keer tijdens het vragen halfuur voorafgaande aan de 
raadsvergadering in september 2023. Er is toen bij het college op aangedrongen deze 
kruising zo snel mogelijk verkeersveilig te maken om reden dat op de Verbindingsweg en de 
Kievit veel te hard gereden wordt en op schooldagen dagelijks erg veel basisschoolleerlingen 
deze gevaarlijke kruising moeten oversteken voor de gymnastiekles in de Sporthal.  
 
Door het college werd desgevraagd aangegeven de verkeersonveilige situatie nabij het 
kruispunt verbeterd moet worden, een adviesbureau de opdracht had gekregen om een aantal 
varianten uit te werken en zij in de loop van 2023 met een definitief ontwerp komen waarna 
een planning kan worden gemaakt voor uitvoering.   
 

Deze toezegging en het uitblijven van concrete maatregelen geeft aanleiding tot de onderstaande 
(vervolg)vragen: 
 
 
Naam en ondertekening: Gerdjan Keller en Helma Hoek, Gemeentebelangen Buren 
 
 
 
De beantwoording van het college/de burgemeester:  
      
 
 
 
 
 


